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Olga – Labdien.Lūdzu cieniet Upes i

Labdien.
Lūdzu cieniet Upes ielas kājāmgājējus un vecākus kuri pārvietojās ar bērnu
ratiņiem!Pašlaik Upes iela ir katastrofālā stāvoklī.Tikko vienā mazā ceļa posmā tika
izlīdzinātas bedres, bet kāpēc tas nenotika visā ceļa posmā?Tikai neatsaucaties atkal uz
laika apstākļiem.Vēlos zināt patiesos iemeslus!Kad beidzot tiks pabeigts bruģēt mazos
kājāmgājēju celiņus?


